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1. Slemdal områderegulering 
Vi har sendt ny henvendelse til PBE. Venter på info ang nytt møte i Samspillsgruppen. Vi 
følger saken videre. 

2. Kartlegging av stier 
Vi har purret BYM ang stien mellom Gråkamvn og Melkeveien. 
hos BVA. Vi ønsker å utbedre gjerdet innerst i Risbekkveien samt utbedre underlaget på flere 
av våre stier og smett. Vi har bedt BYM 

3. Båntjern 
Armeringsstenger som stikker opp 
lage pen og holdbar løsning, da det er umulig å komme til stedet med mekanisk verktøy. 
skal inspisere igjen og samarbeide med 1HH om utbedring. 

4. Plenvalse 
Denne er populær og er helt utslitt. Vi går til anskaffelse av ny plenvalse.

5. FAU samarbeid og trafikksaker
 Vi har mottatt henvendelse ang forholdene i Trosterudveien v/ Gråkamveien. Farlige 

forhold for bl a skolebarn. 
området vårt, og det er ikke enkelt å få til f eks parkering forbudt på alle steder man 
ønsker. Vi har rådet beboergru
som vi kan bringe videre til BYM

 Henvendelse ang mye gjennomgangstrafikk og høy fart i Borgenveien. Vi har bedt 
BYM kartlegge forholdene og venter fortsatt på svar.

 Voll i Frognersetervn 40 som hindrer frisikt. Innehaver fikk pålegg om å fjerne 
terrengutfyllingen inn

 Skolebehovsplan legges ut på høring 12.4, frist for uttalelse i begynnelsen av juni. Ris 
Vel vil sende uttalelse.

6. Gulleråsen stasjon 
Vi har sendt brev til Sporveien med spørsmål om de vil stille på befar
svar. Vi følger saken videre.

7. Rikshospitalet 
Planen er til behandling hos PBE og legges ut på høring 26.3. Midlertidig plassering av 
helikopterplass er flyttet litt lenger nord på området, en litt bedre plassering. Riggplassen er 
flyttet til østre side av Sognsvannsbekken. Dette er noe vi har gitt innspill til PBE om. På den 
opprinnelige planen sperret riggplassen hele inngangen til Marka. Vi følger saken videre og 
har kontakt med nabolaget som er aktiv og godt organisert

8. Årsrapport 2020 
Legges ut på hjemmesiden og FB i ca midten av april

9. Årsmøte 2021 
Ikke realistisk å holde fysisk møte. Vi organiserer digitalt møte, lenk til Zoom møte onsdag 
5.5.21 kl 18 legges ut på hjemmesiden og FB og varsles også på fakturaen for medlems
kontingent som sendes ut medio april. 

 
  

 
 

 

  

   Telefon: 95 10 16 27  e-mail: post
   www.risvel.no

Styremøte på Zoom 16.3.2021  

 
har sendt ny henvendelse til PBE. Venter på info ang nytt møte i Samspillsgruppen. Vi 

har purret BYM ang stien mellom Gråkamvn og Melkeveien. Vi har søkt Frivillighetsmidler 
hos BVA. Vi ønsker å utbedre gjerdet innerst i Risbekkveien samt utbedre underlaget på flere 

har bedt BYM på befaring på div stier. 

Armeringsstenger som stikker opp langs stien. Lite pent og kan være farlig. Svært vanskelig å 
lage pen og holdbar løsning, da det er umulig å komme til stedet med mekanisk verktøy. 
skal inspisere igjen og samarbeide med 1HH om utbedring.  

ne er populær og er helt utslitt. Vi går til anskaffelse av ny plenvalse. 
FAU samarbeid og trafikksaker 

har mottatt henvendelse ang forholdene i Trosterudveien v/ Gråkamveien. Farlige 
forhold for bl a skolebarn. Henger sammen med problemene vi kjenner til i hele 
området vårt, og det er ikke enkelt å få til f eks parkering forbudt på alle steder man 

har rådet beboergruppen til å komme med et konkret forslag til løsning, 
som vi kan bringe videre til BYM, i håp om å få til noe. 
Henvendelse ang mye gjennomgangstrafikk og høy fart i Borgenveien. Vi har bedt 
BYM kartlegge forholdene og venter fortsatt på svar. 
Voll i Frognersetervn 40 som hindrer frisikt. Innehaver fikk pålegg om å fjerne 
terrengutfyllingen innen 12.3.21. Dette er ikke gjort. Følges opp videre. 
Skolebehovsplan legges ut på høring 12.4, frist for uttalelse i begynnelsen av juni. Ris 
Vel vil sende uttalelse. 

har sendt brev til Sporveien med spørsmål om de vil stille på befaring men ikke mottatt 
svar. Vi følger saken videre. 

Planen er til behandling hos PBE og legges ut på høring 26.3. Midlertidig plassering av 
helikopterplass er flyttet litt lenger nord på området, en litt bedre plassering. Riggplassen er 
flyttet til østre side av Sognsvannsbekken. Dette er noe vi har gitt innspill til PBE om. På den 
opprinnelige planen sperret riggplassen hele inngangen til Marka. Vi følger saken videre og 
har kontakt med nabolaget som er aktiv og godt organisert. 

Legges ut på hjemmesiden og FB i ca midten av april 

Ikke realistisk å holde fysisk møte. Vi organiserer digitalt møte, lenk til Zoom møte onsdag 
5.5.21 kl 18 legges ut på hjemmesiden og FB og varsles også på fakturaen for medlems

ngent som sendes ut medio april.  
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lage pen og holdbar løsning, da det er umulig å komme til stedet med mekanisk verktøy. Vi 

har mottatt henvendelse ang forholdene i Trosterudveien v/ Gråkamveien. Farlige 
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Henvendelse ang mye gjennomgangstrafikk og høy fart i Borgenveien. Vi har bedt 

Voll i Frognersetervn 40 som hindrer frisikt. Innehaver fikk pålegg om å fjerne 
en 12.3.21. Dette er ikke gjort. Følges opp videre.  

Skolebehovsplan legges ut på høring 12.4, frist for uttalelse i begynnelsen av juni. Ris 

ing men ikke mottatt 

Planen er til behandling hos PBE og legges ut på høring 26.3. Midlertidig plassering av 
helikopterplass er flyttet litt lenger nord på området, en litt bedre plassering. Riggplassen er 
flyttet til østre side av Sognsvannsbekken. Dette er noe vi har gitt innspill til PBE om. På den 
opprinnelige planen sperret riggplassen hele inngangen til Marka. Vi følger saken videre og 

Ikke realistisk å holde fysisk møte. Vi organiserer digitalt møte, lenk til Zoom møte onsdag 
5.5.21 kl 18 legges ut på hjemmesiden og FB og varsles også på fakturaen for medlems-


